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Protokół nr 31/21 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty, które odbyło się 

w dniu 18 maja 2021 r. w trybie zdalnym 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 9.02 

Zakończenie posiedzenia 10.20 

 

Posiedzenie Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty otworzyła, i prowadziła 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew, która 

była obecna w siedzibie Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu, które odbyło się w trybie zdalnym, udział wzięli członkowie komisji zgodnie 

z listą obecności, stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 6 członków Komisji. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli zdalnie: Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski, 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka, Sekretarz Gminy 

Jadwiga Michalska, Kierownicy Referatów i Jednostek Organizacyjnych Gminy Stargard. 

Ponadto w części posiedzenia uczestniczyli zdalnie Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda oraz Kierownik III Rewiru Dzielnicowych 

asp. szt. Jarosław Kowalczuk.   

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Analiza stanu porządku publicznego - Stanowisko komisji na sesję. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 21 maja 2021 r. 

(Projekty uchwał oznaczone numerami roboczymi XXVII/1/21 oraz XXVII/2/21). 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zapytała czy są uwagi do porządku posiedzenia, wobec braku uwag poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzeniem porządku posiedzenia stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 6 głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia. 

AD 2. Analiza stanu porządku publicznego 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew przywitała 

uczestniczących zdalnie w posiedzeniu Komisji, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji 

w Stargardzie nadkom. Artura Grendę oraz Kierownika III Rewiru Dzielnicowych 

asp.szt. Jarosława Kowalczuka głosu celem przedstawienia informacji do tematu Analiza 

stanu porządku publicznego. 
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Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

przedstawił i omówił szczegółowo Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie gminy Stargard w 2020 r., która stanowi załącznik nr 3 do  niniejszego 

protokołu. Podsumowując przedstawianie Informacji powiedział, m.in., że w imieniu 

Komendanta chciałby podziękować za dotychczasową pomoc i współpracę oraz przekazanie 

środków, które pomogły w zakupie samochodu policyjnego, ponadto poprosił o dalszą 

współpracę.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję, w trakcie której Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie 

nadkom. Artur Grenda odpowiadał na pytania i uwagi Radnych. 

Radna Agnieszka Bieniek zapytała, ile interwencji było podejmowanych przez Policję 

w miejscowości Grzędzice, a dokładnie chodzi o interwencje zgłaszane przez mieszkańców 

dotyczące kradzieży z włamaniem lub samych kradzieży czy włamań? Radna zapytała, 

czy wiadomo, ile takich zgłoszeń było? 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

wyjaśnił, że odpowiedź na temat kwestii samych zgłoszeń zostanie przekazana Radnej 

za pośrednictwem Przewodniczącej. 

Radna Agnieszka Bieniek zapytała, czy udało się kogokolwiek zatrzymać, jeśli chodzi 

o ww. włamania z kradzieżami na terenie gminy Stargard? 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

odpowiedział, że na terenie gminy Stargard były przypadki, że w wyniku działań 

prowadzonych przez policjantów sprawcy byli ustalani. 

Radna Agnieszka Bieniek odniosła się do składanych przez Radną na piśmie zgłoszeń 

spraw, które przekazują jej mieszkańcy. Radna powiedziała, że nie oczekuje odpowiedzi 

tylko efektów działań odnośnie tego, co zgłosiła, natomiast uważa, że dobrze by było, 

aby Komendant zechciał udzielać odpowiedzi na pisma Radnej, ponieważ na żadne 

nie otrzymała odpowiedzi. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

odniósł się do wypowiedzi Radnej i powiedział, że wyjaśni tę kwestię i ustali, jak wygląda 

sytuacja w tym zakresie i wówczas udzieli Radnej odpowiedzi.  

Zastępca Wójta Dorota Maur odnosząc się do poruszonej kwestii włamań, poprosiła 

o doprecyzowanie, jeżeli jest taka możliwość, ponieważ mieszkańcy są zaniepokojeni, 

czy policji udało się ustalić coś w tej sprawie? 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

wyjaśnił, że w tym zakresie czynności trwają i prowadzone są stałe czynności, 

ponadto w trakcie wypowiedzi dodał, że od dłuższego czasu jest spadek zdarzeń i sytuacja 

ulega poprawie, natomiast wyjaśnił, że na ten moment nie może udzielić innych informacji.  

Zastępca Wójta Dorota Maur  odniosła się do współpracy z Policją i pism z Gminy 

o ustalenie sprawców dzikich wysypisk. Ponadto w trakcie wypowiedzi Pani Wójt zwróciła 

się o sprawne odpowiedzi, żeby Gmina w danym temacie mogła zakończyć postępowanie.  

Radny Maciej Lipka powiedział, że temat, który chciał poruszyć został już podniesiony, 

chodzi o włamania i kradzieże, a następnie odniósł się do informacji w mediach na ten temat. 

Następnie Radny odniósł się do sprawy odcinka drogi Żarowo-Stargard, gdzie dochodzi 

często do zdarzeń drogowych, kolizji i wypadków, a następnie odniósł się do kontroli Policji 

na tym odcinku. Radny wyjaśnił, że odcinek od Stargardu w kierunku Żarowa 

jest zabezpieczony i prowadzone są tam kontrole policyjne, natomiast teren od Żarowa 

przy skrzyżowaniu do Grzędzic, jak i środek miejscowości, gdzie samochody poruszają się 

z dużą prędkością wymaga zabezpieczenia. Ponadto Radny powiedział o potrzebie zmiany 

organizacji ruchu na odcinku Stargard-Żarowo, przesunięciu terenu zabudowanego 

i ograniczenia prędkości. Następnie dodał, że ten odcinek rozbudowuje się sukcesywnie, 

w związku z tym poprosił o dalsze wsparcie w zakresie zmiany organizacji ruchu, a także 
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o kontrole policyjne na tym odcinku nie tylko od strony Stargardu, ale także od strony 

Żarowa. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że od momentu, kiedy została Radną stara się, 

aby w Grzędzicach zostało zorganizowane spotkanie władz Gminy i przedstawicieli Policji 

z mieszkańcami na temat bezpieczeństwa, jednak do tej pory to się nie udało. Radna 

powiedziała, że ma nadzieję, iż w najbliższym czasie okoliczności się poprawią i uda się takie 

zebranie zorganizować chociażby w Grzędzicach, które się bardzo rozbudowują, 

czy też z mieszkańcami Lipnika, Żarowa czy innych miejscowości, gdyż Radna dodała, 

że  z tego co wie czasem mieszkańcy nie wiedzą, kto jest dzielnicowym i nie znają swojego 

dzielnicowego, ponadto dodała, że chodzi także o wskazówki dla mieszkańców w zakresie 

bezpieczeństwa, czyli jak się chronić przed złodziejami, jak reagować, jak nie dać się oszukać 

itp. Radna powiedziała, że takie spotkania na terenie całej gminy Stargard są potrzebne 

i ma nadzieję, że uda się je zorganizować. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

powiedział, że debaty z mieszkańcami były realizowane jednak ze względu na pandemię 

w ubiegłym roku zostały zaprzestane. Następnie dodał, że jeżeli sytuacja się zmieni i przepisy 

będą pozwalały na przeprowadzanie takich spotkań, to debaty będą przeprowadzane. 

W odniesieniu do kontaktu z dzielnicowym, wyjaśnił, że dotarcie do dzielnicowego 

jest możliwe także m.in. poprzez internet, gdzie  można wyszukać dzielnicowego danej 

miejscowości, gdzie jest numer telefonu oraz email. Następnie dodał, że podczas debat 

z mieszkańcami będą prezentowani dzielnicowi.  

Radna Agnieszka Bieniek wyjaśniła, że istotne jest, żeby mieszkańcy poznali dzielnicowego 

na spotkaniach. Ponadto Radna powiedziała, żeby dzielnicowy danej miejscowości pojawiał 

się na zebraniach w miejscowości, aby mieszkańcy poznali trud Policji wkładany 

w bezpieczeństwo mieszkańców. Radna powiedziała, że ma nadzieję, iż do takich spotkań 

dojdzie na terenie gminy Stargard. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

powiedział, że jak tylko będzie taka możliwość to debaty się odbędą. 

Radny Maciej Lipka zwrócił się z prośbą do Komendanta o udział policjantów w meczu 

charytatywnym. Radny wyjaśnił, że jest propozycja, żeby zorganizować mecz charytatywny 

na rzecz mieszkanki Żarowa, w połączeniu z happeningiem dotyczącym bezpieczeństwa 

pożarowego i bezpieczeństwa mieszkańców.  

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

powiedział, że jest to słuszna idea i cel, do której się przychyla. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski zwrócił się z prośbą o zwiększenie patroli szczególnie 

w ustronnych miejscach m.in. za świetlicami. Wójt powiedział, że w ostatnim czasie dochodzi 

do wielu uszkodzeń mienia, m.in. w ostatnim czasie po raz kolejny została uszkodzona 

skrzynka gazowa za świetlicą, co stwarza zagrożenie bezpieczeństwa. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

powiedział, że odnotował tę kwestię i Policja będzie częściej w tych miejscach. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, żeby dzielnicowi częściej się pojawiali w miejscowościach. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda, 

powiedział, że zdaje sobie sprawę, że zapotrzebowanie na dzielnicowego w miejscowościach 

jest duże, a następnie wyjaśnił, że dzielnicowi są w miejscowościach. Następnie Zastępca 

Komendanta, w trakcie wypowiedzi, odniósł się do terenu gminy Stargard, który jest rozległy 

i ciągle się rozbudowuje o domy jednorodzinne, ponadto odniósł się do stanu etatów 

w jednostce Policji, a także zwrócił się z apelem o współpracę.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji podziękowała Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji 

w Stargardzie nadkom. Arturowi Grendzie oraz Kierownikowi III Rewiru Dzielnicowych 
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asp.szt. Jarosławowi Kowalczukowi za udział w posiedzeniu Komisji oraz przedstawienie 

Analizy stanu porządku publicznego, a następnie poddała ww. informację do zaopiniowania. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Stargardzie nadkom. Artur Grenda 

oraz Kierownik III Rewiru Dzielnicowych asp. szt. Jarosław Kowalczuk o godzinie 9.47 

opuścili posiedzenie Komisji.   

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad przyjęciem Analizy stanu porządku 

publicznego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Komisja wyrażając swoje stanowisko 6 głosami „za” powyższą informację przyjęła.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew o godzinie 

9.50 zarządziła przerwę w posiedzeniu Komisji, która trwała do godziny 9.58. Po przerwie 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew sprawdziła 

obecność i stwierdziła, że na stan 6 członków Komisji, po przerwie obecnych 

było 4 członków. Po przerwie nieobecna była Radna Agnieszka Bieniek, która za zgodą 

Przewodniczącej Komisji o godz. 9.50 opuściła posiedzenie. Natomiast z uwagi na problemy 

techniczne w trakcie sprawdzania obecności nieobecny był Radny Remigiusz Zakrzewski, 

który dołączył do posiedzenia Komisji o godzinie 10.01. 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 21 maja 

2021 r. 

- Projekt uchwały pod roboczym Nr XXVII/1/21 w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XXVII/1/21 w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXVII/1/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt uchwały pod roboczym Nr XXVII/2/21 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

przyznawania stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

powyższy projekt uchwały i poinformowała, że w dniu wczorajszym Radni otrzymali 

Zarządzenie w sprawie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

przyznawania stypendiów Wójta Gminy Stargard dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, dlaczego pojawiła się ta autopoprawka, a następnie 

poprosił o szczegółowe wyjaśnienie ww. projektu uchwały Kierownik Ośrodka 

Administracyjnego Szkół Magdalenę Ściężor.  

Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor powiedziała, że Radni 

otrzymali skrót zawierający opis zmian do projektu uchwały dotyczącego Regulaminu 

przyznawania stypendiów Wójta, a następnie omówiła te zmiany. Kierownik wyjaśniła, 

że główna zmiana to podwyższenie kryterium dotyczącego średniej ocen, które zostało 

podniesiono do 5.40, ponadto zniesiono ocenę z zachowania, która umożliwiała ubieganie się 

o stypendium. Kierownik powiedziała, że posiadanie innej oceny z zachowania niż wzorowe 
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czy bardzo dobre uniemożliwiało złożenie wniosku. Kierownik wyjaśniła, że początkowo 

ocena z zachowania została przeniesiona do dodatkowej punktacji, jednak po konsultacji 

z biurem prawnym i przeanalizowaniem wyroków, ten wymóg został zniesiony, 

żeby zachowanie nie występowało jako kryterium, aby przy punktacji, to kryterium 

nie uzależniało uzyskania stypendium, stąd ta autopoprawka. Następnie Kierownik 

przedstawiła kolejną zmianę dotyczącą Regulaminu, a mianowicie zmieniono kryterium 

kwalifikacji wniosków o przyznanie stypendium artystycznego, gdyż na mocy zapisów 

Regulaminu w poprzedniej wersji żaden z uczniów nie mógł otrzymać stypendium 

artystycznego, a na podstawie wniosków z poprzedniej edycji można było zobaczyć, że są 

uczniowie uzdolnieni artystycznie. Kontynuując Pani Kierownik powiedziała, że w obecnej 

wersji Regulaminu już uczestnictwo na szczeblu powiatowym umożliwia złożenie wniosku 

o przyznanie stypendium artystycznego, ponadto rozszerzony został wykaz organizatorów  

konkursów artystycznych o media, jednostki samorządu terytorialnego, jednostki oświatowe 

oraz inne instytucje – szkoły artystyczne i kulturalne, gdyż okazało się, że uczniowie szkół 

z terenu gminy Stargard uczestniczą w konkursach organizowanych przez takie instytucje. 

Pani Kierownik dodała, że nie było konkursów organizowanych przez kuratoria oświaty 

czy inne instytucje kultury, które były dopuszczone w poprzednim Regulaminie, 

stąd w ubiegłym roku wnioski o stypendia artystyczne nie zostały rozpatrzone pozytywnie. 

Ponadto Pani Kierownik wyjaśniła, że w Regulaminie sprecyzowano zasady 

wyszczególniania miejsc rankingowych, ponieważ może się zdarzyć, że będą uczniowie, 

którzy otrzymali taką samą liczbę punktów rankingowych. Kontynuując Pani Kierownik 

powiedziała, że w związku z tym usystematyzowano to w nowym Regulaminie 

i w przypadku, kiedy  kilkoro uczniów uzyska taką samą liczbę punktów, zastosowanie będą 

miały kolejne kryteria, które uszeregują listę rankingową. Na podstawie pytań o stypendia 

w ubiegłym roku, doprecyzowano zapis w paragrafie 3 nowego Regulaminu, który obecnie 

brzmi: Stypendium przyznawane jest raz w roku za wybitne osiągnięcia ucznia w szkole i poza 

nią w dziedzinie nauki lub sztuki, uzyskane przez ucznia w roku szkolnym, w którym składany 

jest Wniosek. Pani Kierownik odnosząc się do tego zapisu, powiedziała, że zdarzały się 

pytania czy można złożyć wniosek za trzy lata wstecz, dlatego okazało się że taki zapis jest 

potrzebny.  

Radny Janusz Łojko zwrócił się z pytaniem o wyjaśnienie zapisu w paragrafie 11, 

a mianowicie, czy Komisja będzie powołana z grona pedagogicznego oraz czy będzie działała 

w danym roku szkolnym? 

Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor wyjaśniła, że Komisja 

Stypendialna jest każdorazowo powoływana Zarządzeniem Wójta Gminy Stargard i skład 

komisji należy do decyzji Wójta. Ponadto Pani Kierownik powiedziała, że w ubiegłym roku 

w skład komisji weszli pracownicy OAS. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Nr XXVII/2/21w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy 

Stargard dla uzdolnionych dzieci i młodzieży wraz z autopoprawką. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

Nr XXVII/2/21 w sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy 

Stargard dla uzdolnionych dzieci i młodzieży i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
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AD 4. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję w powyższym punkcie posiedzenia, a następnie poinformowała, że projekty uchwał 

zostały zaopiniowane, natomiast w punkcie Sprawy różne można omówić pozostałe projekty 

uchwał, w związku z tym zapytała, czy ktoś ma pytania i uwagi do pozostałych projektów 

uchwał?  

Wójt Gminy Jerzy Makowski zaproponował, aby omówić projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu na 2021 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew poprosiła 

Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

na 2021 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

na 2021 r. i wyjaśniła, co składa się na te zmiany. Skarbnik powiedziała, że zwiększone 

zostały dochody bieżące budżetu gminy o kwotę 50 280 zł, natomiast wydatki bieżące 

budżetu gminy zostały zmniejszone o kwotę 184 500 zł, a wydatki bieżące budżetu gminy 

zostały zwiększone o kwotę 234 780 zł. Następnie Pani Skarbnik wyjaśniła, co składa się 

na powyższe zmiany, a mianowicie w rozdziale 40002 zmiana czysto techniczna 

w paragrafach 6057 i 6059 na zadanie Przebudowa stacji wodociągowej i ujęcia wody 

w Ulikowie, gdzie na etapie projektowania budżetu za dużo środków zostało ujęte 

w paragrafie 6057 tj. paragraf dotyczący środków z Unii Europejskiej, w związku  z tym 

w chwili obecnej należy przenieść środki w wysokości 170 tys. zł do paragrafu 6059, czyli też 

na zadanie związane z dofinansowaniem UE, ale w zakresie wkładu własnego Gminy. 

Kolejny rozdział, w którym następują zmiany 80101 - Szkoły Podstawowe, w związku 

ze zwiększeniem dochodów w kwocie 2500 zł z tytułu refakturowania opłat za energię 

elektryczną, z której korzystała Spółdzielnia Socjalna „Pęzinka” i cała ta kwota zostanie 

przeznaczona na  wydatki związane  z dostawą energii elektrycznej. Kolejny rozdział 

w którym jest zmiana - 85195, tj. ochrona zdrowia, gdzie jest zwiększenie dochodów 

w kwocie 10780 zł i jest to refundacja kosztów transportu osób mających trudności 

w dotarciu do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV2 oraz na organizację 

punktów informacji telefonicznej i środki te pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania COVID-

19. Skarbnik wyjaśniła, że te środki zostaną w całości przekazane na wynagrodzenia 

pracowników oraz pochodne od tych wynagrodzeń a także na zwiększone wydatki na zakup 

paliwa na dowóz do punktów szczepień.  Kolejny rozdział, w którym następują zmiany 

to 85202, w związku ze zwiększoną liczbą osób przebywających w DPS-ach zwiększyły się 

dochody z tego tytułu o kwotę 32 tys. zł, które w całości zostaną przekazane na zwiększone 

wydatki z tytułu utrzymania osób w DPS-ach, w rozdziale 85228 zwiększyły się dochody 

o kwotę 5 tys. zł z tytułu odpłatności za usługi opiekuńcze, tj. wzrost ilości świadczonych 

usług, gdzie  w całości zostaną przeznaczone te środki na zwiększone wydatki związane 

z dojazdem do podopiecznych. Kolejne zmiany dotyczą dwóch funduszy sołeckich, 

a mianowicie FS Klępino oraz FS Skalin, a następnie Skarbnik przedstawiła czego dotyczą 

te zmiany.  

Radna Aleksandra Kotschendoff zapytała Wójta czy coś zmieniło się  w sprawie 

planowanej lokalizacji PSZOK-u w Tychowie? Następnie zapytała, czy w Urzędzie Gminy 

został utworzony punkt celem możliwości spisu powszechnego dla mieszkańców, którzy 

nie mają dostępu do internetu? 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że na temat PSZOK-u nic się nie zmieniło, 

w chwili obecnej ogłoszony jest konkurs ofert, gdzie termin składania ofert jest w tym 

miesiącu. Jednak na ten moment PSZOK jest zaplanowany w Tychowie. Natomiast odnośnie 

spisu powszechnego Wójt wyjaśnił, że jest taka możliwość w urzędzie.  
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AD 5. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i o godzinie 10.20 zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


